



A. Tickets Discount – General

Emirates NBD Cardholders holding a valid Emirates NBD debit or credit card will be entitled to a twenty percent (20%) discount on the standard one day one park gate rate admission to Yas Island Theme Parks, when such tickets are purchased online.

Terms and Conditions:

- 1) Only those cardholders in possession of a valid Emirates NBD debit or credit card are eligible for the discount. The cardholder must pay for the tickets online using the relevant card only.
- 2) Discount is applied to full price gate ticket price as shown online (i.e. the seasonal price applicable at the relevant Yas Island Theme Park ticketing counter at the time of purchase), which is inclusive of VAT. Discount is not applicable to the online rate.
- 3) Not valid in conjunction with other offers or discounts.
- 4) Offer may be withdrawn for particular cardholders if Miral Experiences LLC, operator of Yas Island Theme Parks, reasonably suspects the offer is being abused.
- 5) Price of entry varies depending on the season.
- 6) Not valid on other ticket types.
- 7) Offers are not valid during special ticketed events/privatisations at Yas Island Theme Parks, as determined solely by Yas Island Theme Park operator.
- 8) Tickets will be void if sold or exchanged for commercial gain.
- 9) Each eligible cardholder may purchase a maximum of three additional discounted tickets per online transaction for family and friends (not for the purpose of re-sale or commercial gain).

Tickets Discount – First time flyer (2 flights) / 60 mins experience – 3 walls (climbing) at CLYMB

Emirates NBD cardholders holding a valid physical Emirates NBD debit or credit card will be entitled to a twenty percent (20%) discount on the standard gate rate admission of the above experiences when purchased in person at CLYMB ticketing counter.

Terms and Conditions

- 1) Only those cardholders in possession of a valid

أ. تخفيضات التذاكر - عام

يحق لحاملي بطاقات الائتمان أو الخصم من بنك الإمارات دبي الوطني الحصول على خصم بنسبة عشرين بالمائة (20%) على سعر البوابة لليوم الواحد لدخول الحدائق الترفيهية في جزيرة ياس عند شراء هذه التذاكر عبر الإنترنت.

الشروط والأحكام:

- 1) يحق لحاملي بطاقات الخصم أو الائتمان الصالحة من بنك الإمارات دبي الوطني الحصول على الخصم. يجب على حامل البطاقة دفع ثمن التذاكر عبر الإنترنت باستخدام البطاقة الخاصة بالبنك فقط.
- 2) يتم تطبيق الخصم على سعر التذكرة الكامل كما هو موضح عبر الإنترنت (أي السعر الموسمي الساري لمكتب بيع تذاكر الحديقة الترفيهية في جزيرة ياس في الوقت الذي يتم فيه الشراء) ، والذي يشمل ضريبة القيمة المضافة. لا يسري الخصم على السعر عبر الإنترنت.
- 3) غير صالحة بالتزامن مع عروض أو خصومات أخرى.
- 4) يمكن سحب العرض لبعض حاملي البطاقات إذا شكت ميرال إكسبيرينسز ش.ذ.م.م، المشغل للحدائق الترفيهية في جزيرة ياس، في إساءة استخدام العرض.
- 5) سعر الدخول يختلف باختلاف الموسم.
- 6) لا تسري على أنواع التذاكر الأخرى.
- 7) لا تسري العروض خلال فعاليات / خصومات خاصة في الحدائق الترفيهية لجزيرة ياس ، كما يتم تحديدها بالكامل من قبل مشغل الحدائق الترفيهية لجزيرة ياس.
- 8) ستكون التذاكر لاجبة إذا تم بيعها أو تبادلها من أجل الربح التجاري.
- 9) يمكن لكل حامل بطاقة مؤهل شراء ثلاث تذاكر إضافية مخفضة كحد أقصى لكل عملية عبر الإنترنت للعائلة والأصدقاء (وليس لغرض إعادة البيع أو الربح التجاري)

ب. كلايم - تجربة الطيران أول مرة (رحلتي طيران) / دخول إلى 3 جدران تسلق لمدة 60 دقيقة:

يحق لحاملي بطاقات ائتمان أو خصم صالحة من بنك الإمارات دبي الوطني الحصول على خصم بنسبة عشرين بالمائة (20%) على سعر البوابة القياسي لكل من التجارب المذكورة أعلاه، عند الشراء شخصيًا من مكتب بيع تذاكر كلايم.

الشروط والأحكام

- 1) يحق لحاملي البطاقة فقط الذين يمتلكون بطاقة ائتمان



Emirates NBD debit or credit card are eligible for the discount. The cardholder must show the Emirates NBD debit or credit physical/digital card and pay for the tickets in person using the physical or digital card.

- 2) Discounts are on full price gate rate for the experiences charged at CLYMB, which is inclusive of VAT (not online rate).
- 3) Not valid in conjunction with other offers or discounts.
- 4) Price of experiences (gate rate) varies depending on the season.
- 5) Not valid on other ticket types or for other experiences.
- 6) Offer may be withdrawn for particular cardholders if Miral Experiences LLC (operator of CLYMB) reasonably suspects the offer is being abused.
- 7) Offers are not valid during special ticketed events/privatisations as determined solely by CLYMB.
- 8) Each eligible cardholder may purchase a maximum of three additional discounted experience tickets per transaction for family and friends, provided such guests must be present at the ticket counter and stay with the cardholder while they are in CLYMB.
- 9) Tickets will be void if sold or exchanged for commercial gain.

CLYMB terms of entry and general terms and conditions apply, available on CLYMB website.

B. Food and Beverage Discount

Emirates NBD Cardholders can receive a ten percent (10%) discount in person on Food and Beverages at Yas Island Theme Parks.

Terms and Conditions:

- 1) The cardholder must show their valid physical/digital Emirates NBD debit or credit card when requesting the discount and pay for the transaction using that physical or digital card only.
- 2) Excludes third party outlets at Yas Island Theme Parks (as determined by Miral Experiences LLC, operator of Yas Island Theme Parks).
- 3) Not valid in conjunction with any other discount or offer.
- 4) Discount is on the total bill which must be paid by the cardholder.
- 5) Offer may be withdrawn for particular cardholders if

أو خصم صالحة من بنك الإمارات دبي الوطني الحصول على الخصم. يجب على حامل البطاقة إبراز بطاقة الائتمان أو الخصم من بنك الإمارات دبي الوطني سواء كانت فعلية أو رقمية، وعليه دفع ثمن التذاكر شخصيًا باستخدام البطاقة الفعلية أو الرقمية.

- (2) يسري الخصم على سعر البوابة الكامل للتجارب المدفوعة في كلايم، والذي يشمل ضريبة القيمة المضافة (ليس سعر الإنترنت)
- (3) غير صالحة بالتزامن مع عروض أو خصومات أخرى.
- (4) سعر التجارب (سعر البوابة) يختلف باختلاف الموسم.
- (5) لا تسري على أنواع التذاكر الأخرى أو على تجارب أخرى.
- (6) يمكن سحب العرض لبعض حاملي البطاقات إذا شكت ميرال إكسبيرينسز ش.ذ.م.م (مشغل كلايم) في إساءة استخدام العرض.
- (7) لا تسري العروض خلال فعاليات خاصة بتذاكر / خصومات خاصة كما يتم تحديدها بالكامل من قبل كلايم.
- (8) يمكن لكل حامل بطاقة مؤهل شراء ثلاث تذاكر تجربة إضافية مخفضة كحد أقصى لكل عملية للعائلة والأصدقاء، شريطة أن يكون الضيوف متواجدين في مكتب بيع التذاكر والبقاء مع حامل البطاقة أثناء تواجدهم في كلايم.
- (9) ستكون التذاكر لاغية إذا تم بيعها أو تبادلها من أجل الربح التجاري.

تطبق شروط الدخول إلى كلايم والشروط والأحكام العامة، والتي تتوفر على موقع كلايم الإلكتروني.

ج. خصم الطعام والمشروبات

يحق لحاملي بطاقات الخصم أو الائتمان الصادرة من الراعي الحصول على خصم بنسبة عشرة بالمئة (10%) على الطعام والمشروبات عند الشراء شخصيًا في الحدائق الترفيهية لجزيرة ياس.

الشروط والأحكام:

- (1) يجب على حامل البطاقة أن يظهر بطاقة ائتمان أو خصم فعلية أو رقمية صالحة لبنك الإمارات دبي الوطني عند طلب الخصم ودفع المعاملة باستخدام تلك البطاقة الفعلية أو الرقمية.
- (2) يستبعد المنافذ الخارجية للحدائق الترفيهية في جزيرة ياس كما يتم تحديدها من قبل ميرال إكسبيرينسز ش.ذ.م.م (المشغل للحدائق الترفيهية في جزيرة ياس)
- (3) غير صالحة بالتزامن مع أي خصم أو عرض آخر.
- (4) يتم الخصم على الفاتورة الإجمالية التي يجب دفعها من قبل حامل البطاقة.



Miral Experiences LLC reasonably suspects the offer is being abused.

Miral Experiences LLC reserves the right to amend the redemption process for this discount at any time without notice.

C. Retail Discount

Emirates NBD cardholders can receive a ten (10%) discount on full price retail items in person at Yas Island Theme Parks.

Terms and Conditions:

- 1) The cardholder must show their valid physical/digital Emirates NBD debit or credit when requesting the discount and pay for the transaction using that physical or digital card.
- 2) Excludes photo products, already discounted retail items, games and driving experiences, as determined by Miral Experiences LLC (operator of Yas Island Theme Parks).
- 3) Not valid in conjunction with any other discount or offer.
- 4) Some outlets or specific item groups may not be included in this offer as determined by Miral Experiences LLC. Please verify with the Sales Representative at the respective retail store for confirmation.
- 5) Discount is on the total bill which must be paid by the cardholder.
- 6) Offer may be withdrawn for particular cardholders if Miral Experiences LLC reasonably suspects the offer is being abused.
- 7) Miral Experiences LLC reserves the right to amend the redemption process for this discount at any time without notice.

Promotion period: 31 March 2027

(5) يمكن سحب العرض لبعض حاملي البطاقات إذا شكت ميرال إكسبيرينسز ش.ذ.م.م في إساءة استخدام العرض.

(6) تحتفظ ميرال إكسبيرينسز ش.ذ.م.م بالحق في تعديل عملية الاسترداد لهذا الخصم في أي وقت دون إشعار.

د. خصم التجزئة

يحق لحاملي بطاقات الائتمان أو الخصم الصادرة من بنك الإمارات دبي الوطني الحصول على خصم بنسبة عشرة بالمئة (10%) على سعر التجزئة الكامل للمنتجات في متاجر الحدائق الترفيهية لجزيرة ياس عند الشراء شخصياً بواسطة البطاقة الخاصة بالبنك.

الشروط والأحكام:

- 1) يجب على حامل البطاقة أن يظهر بطاقة خصم أو ائتمان فعلية أو رقمية صالحة صادرة من بنك الإمارات دبي الوطني عند طلب الخصم ودفع المعاملة باستخدام تلك البطاقة الفعلية أو الرقمية.
- 2) يستبعد منتجات الصور والمنتجات التي تم بالفعل تخفيضها والألعاب وتجارب القيادة، كما يتم تحديدها من قبل ميرال إكسبيرينسز ش.ذ.م.م (مشغل الحدائق الترفيهية لجزيرة ياس).
- 3) غير صالحة بالتزامن مع أي خصم أو عرض آخر.
- 4) قد لا تشمل بعض المنافذ أو مجموعات العناصر الخاصة بهذا العرض كما يتم تحديدها من قبل ميرال إكسبيرينسز ش.ذ.م.م. يرجى التحقق من مندوب المبيعات في المتجر التجزئة المعني للتأكد.
- 5) يتم الخصم على الفاتورة الإجمالية التي يجب دفعها من قبل حامل البطاقة.
- 6) يمكن سحب العرض لبعض حاملي البطاقات إذا شكت ميرال إكسبيرينسز ش.ذ.م.م في إساءة استخدام العرض.
- 7) تحتفظ ميرال إكسبيرينسز ش.ذ.م.م بالحق في تعديل عملية الخصم في أي وقت دون إشعار.

مدة العرض الترويجي: 31 مارس 2027